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ADOLESCENTS
MANIFEST DENSITY
ADOLESCENTS are one of America’s most popular punk bands. They were formed by original AGENT ORAN-
GE bassist Steve Soto and singer Tony Cadena (Reflex) in 1979 in Fullerton, California. Along the way they 
recruited the Agnew brothers from SOCIAL DISTORTION and in 1981 released their self titled debut album 
“Adolescents“ which would become one of the most influential Southern California punk rock albums of all 
time. Along with BAD BRAINS, BLACK FLAG and MINOR THREAT they are one of the leading bands of the 
1980s hardcore / skate punk scene. Over all those years the band has influenced many of today‘s later punk 
groups, including BAD RELIGION, NOFX, FACE TO FACE, GOOD RIDDANCE, THE OFFSPRING, PENNYWISE, 
RISE AGAINST, SLAYER and FU MANCHU.

The first line up disbanded in late 81 but the band returned in 1986 with a new drummer and a new record 
“Brats in Batallions”. Reflex left in 1988 and the band released one more record “Balboa Funzone” before 
disbanding in 1989. The band once again reunited in 2001 for a 20th anniversary tour and have continued 
performing ever since. With a few line up changes Soto and Reflex have taken the ADOLESCENTS across 
the US, Europe, Japan and South America and they released OC Confidential, their first studio album in 17 
years in 2005.

Finally since 2011 the band has been more productive than ever. After their successful album in 2011 „The 
Fastest Kid Alive“, their great EP „American Dogs in Europe“ in 2012 and their records „Presumed Insolent“ 
(2013) and „La Vendetta“ (2014), the band decided to take a small break. But now they‘re back and ready to 
release their 5. studio album on Concrete Jungle Records! 

And the new album is a blast! Produced by Paul Miner (DEATH BY STEREO, H2O, ATREYU), „Manifest Den-
sity“ has a powerful sound without losing the typical ADOLESCENTS‘ charm. Songs such as „Nightcrawler“, 
„Catfish“ and „Ratcather“ are great and catchy Cali-Punk anthems with intellectually sharp and critical lyrics.

Once again ADOLESCENTS achieve an album that combines the old and the new. „Manifest Density“ will be 
released July 8th, 2016 on Concrete Jungle Records as CD, ltd. col. 12“ LP + MP3 and Digital Download. In 
July and August they‘ll also return for an extensive European tour!

PROMOTION:
F&M FERAL MEDIA
info@fm-feralmedia.com

BOOKING
WEIRD WORLD BOOKING
tom@weird-world.de

ADOLESCENTS
MANIFEST DENSITY
CD / LTD. COL. LP / DIGITAL
08. JULY 2016
Concrete Jungle Records 
LC 19169
1097
Punk „A“
32:56 min
01. Escape from Planet Fuck
02. Hey Captain Midnight
03. Unhappy Hour
04. Silver and Black
05. Nightcrawler
06. Jacob‘s Ladder
07. American Dogs in Europe
08. Spring Break at Scar Beach
09. Catfish
10. Lost on Hwy 39
11. Bubblegum Manifesto
12. Rat Catcher
13. VS

www.facebook.com/
The-Adolescents-125845010769253/

Tony Reflex - Vocals
Steve Soto - Bass, Vocals
Dan Root - Guitar, Vocals
Ian Taylor - Guitar, Vocals
Mike Cambra - Drums 

info@fm-feralmedia.com
tom@weird-world.de
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ADOLESCENTS
MANIFEST DENSITY
ADOLESCENTS sind eine der bekanntesten Punkbands aus den Vereinigten Staaten und wurden 1979 vom 
ursprünglichen AGENT ORANGE Bassisten Steve Soto und dem Sänger Tony Cadena (Reflex) in Fullerton, 
California gegründet. Im Laufe der Jahre adoptierten sie die Agnew Brüder von SOCIAL DISTORTION und 
veröffentlichten 1981 ihr selbstbetiteltes Debütalbum. „Adolescents“ sollte dann eines der einflussreichsten 
Southern California Punkrock Alben aller Zeiten werden! Zusammen mit BAD BRAINS, BLACK FLAG und 
MINOR THREAT sind und bleiben ADOLESCENTS eine der führenden 80er Hardcore / Skatepunk Bands. In 
all den Jahren hat die Band aber auch viele der späteren Bands beeinflusst: unter anderem BAD RELIGION, 
NOFX, FACE TO FACE, GOOD RIDDANCE, THE OFFSPRING, PENNYWISE und RISE AGAINST, jedoch auch 
Bands wie SLAYER und FU MANCHU.

Das erste Line-Up löste sich schon gegen Ende 1981 auf, aber die Band kam 1986 mit einem neuen Drummer 
und einem neunen Album “Brats In Batallions” zurück an den Start. Die Band veröffentlichte daraufhin eine 
weitere Platte „Balboa Funzone“ bevor sie sich dann 1989 wieder auflöste. Zum 20-jährigen Bühnenjubiläum 
gab es dann 2001 eine weitere Reunion; seitdem steht die Combo wieder regelmäßig auf der Bühne. Soto 
und Reflex trieben die Adolescents mit ein paar Line-Up Änderungen durch die USA, Europa, Japan und Süd-
amerika und veröffentlichten „OC Confidential“ als erstes Studioalbum nach 17 Jahren.

Seit 2011 war die Band aber besonders aktiv. Nach dem gefeierten 2011er Album „The Fastest Kid Alive“, 
der großartigen „American Dogs In Europe“ EP im Jahr 2012, dem 2013 erschienenen Album „Presumed 
Insolent“ und „La Vendetta“ im darauffolgenden Jahr, hat sich die Band ein Jahr Auszeit gegönnt um nun ihre 
mittlerweile fünfte Veröffentlichung auf Concrete Jungle Records zu präsentieren.

Und das neue Album hat es in sich. Produziert von Paul Miner (DEATH BY STEREO, H2O, ATREYU) kommt 
„Manifest Density“ für ADOLESCENTS Verhältnisse sehr wuchtig daher ohne aber den klassischen ADOLE-
SCENTS Charme zu verlieren. Mit Songs wie z.B. „Nightcrawler“, „Catfish“ oder „Ratcather“ liefern die uner-
müdlichen Herren wieder großartige Calipunk geschwängerte Ohrwürmer, gepaart mit Tonys extrem scharf-
sinnigen und kritischen Texten. 

ADOLESCENTS schaffen mit „Manifest Density“ abermals, alt und neu perfekt zu verbinden. Das Album er-
scheint am 8. Juli 2016 als CD, lim. farbige 12“ LP + MP3 und als Digital Download bei Concrete Jungle 
Records / Edel. Im Juli und August kommen sie dann endlich wieder auf ausgedehnte Europatour!

PROMOTION:
F&M FERAL MEDIA
info@fm-feralmedia.com

BOOKING
WEIRD WORLD BOOKING
tom@weird-world.de

ADOLESCENTS
MANIFEST DENSITY
CD / LIM. FARBIGE LP / DIGITAL
08. JULI 2016
Concrete Jungle Records 
LC 19169
1097
Punk „A“
32:56 min
01. Escape from Planet Fuck
02. Hey Captain Midnight
03. Unhappy Hour
04. Silver and Black
05. Nightcrawler
06. Jacob‘s Ladder
07. American Dogs in Europe
08. Spring Break at Scar Beach
09. Catfish
10. Lost on Hwy 39
11. Bubblegum Manifesto
12. Rat Catcher
13. VS

www.facebook.com/
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Tony Reflex - Vocals
Steve Soto - Bass, Vocals
Dan Root - Guitar, Vocals
Ian Taylor - Guitar, Vocals
Mike Cambra - Drums 
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